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Dagsorden i henhold til vedtægterne


Døren blev lukket kl. 19.00


Formanden bød velkommen.


Leo fra TDC var indkaldt til et orienteringsmøde, angående en evt. opsætning af en 42 meter 

TDC Telemast på vores fællesarealet ( trekanten ) Masten fylder 8 x 8 meter forneden med 
indgang fra Køgevejen. En årlig leje indkomst på 35.000 kr. eller mere. 

Der vil være en afstand på 120 meter til nærmeste bolig fra masten. 


Generalforsamlingen begyndte. 


Dirigent


Bestyrelsen foreslog Peder Pedersen Pilevang 33 som dirigent, Peder blev valgt.

Peder konstaterede at generalforsamlingen var indkaldt efter vedtægterne og dermed lovlig.


Stemmetællere blev valgt, det blev Jan Elgård og Jan Dalum. 


28 parceller var repræsenteret.


Thorkil gennemgik bestyrelsens årlige beretning. Kassereren har fået tilsagn om i alt 108.000 kr. 

og ikke 60.000 kr. fra fonde til legepladsen, det er blevet rettet i beretningen. 

Henrik Hansen tilbød at være behjælpelig, med ansøgning af fonde. Tak


Kassereren aflagde regnskabet, som herefter blev godkendt.


Indkomne forslag. … ingen. 


Kassereren fremlagde budgettet, der herefter blev diskuteret. 

35.000 kr. for indtjening af telemasten blev fjernet fra budgettet og budgettet er hermed blevet 
revideret. 


Kontingent Kr. 1500 pr. parcel årlig. 


Påkravsgebyr Kr. 200


På valg til bestyrelsen er Lars Juul Andersen, Hans Jørgen Rasmussen og Susanne Hegelund    

Alle blev genvalgt.
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Suppleanter til bestyrelsen blev 1. Thomas Larsen BV 20  og  2. Vivi Woetmann BV 25


Revisorer er nuværende Jan Dalum PV 12  og Kim Rosenberg PV 20   Begge blev genvalgt. 


Revisor suppleanter blev valgt 1. Peder Pedersen PV 33  og  2. Jan Elgård BV 31


EVT.  


Eskild Christensen fra Pilevang bad om at få post fra grundejerforeningen i sin postkasse.

Det lovede bestyrelsen at efterkomme. 


Bestyrelsen orienterede om grundskyld af fællesarealet. Grundejerforforeninger vil fra 2025 blive 
pålagt grundskyld for deres fællesarealer, som medlemmerne skal betale via medlems 
kontingentet. På hjemmesiden er der lagt et regneeksempel ud, som beskriver de kommende 
tiltag.


Jens Friis og Jan Dalum roste vores fællesareal. Mange tak for det.


Dirigenten takkede for ro og orden og lukkede generalforsamlingen.  


PS.


DER KØRES ALT FOR HURTIGT PÅ VORES VEJE, VI BOR PÅ STILLEVEJE.

VI MÅ HJÆLPE HINANDEN MED AT FÅ SAT HASTIGHEDEN NED.

VI HAR SÅ MANGE SMÅ LEGENDE TROLDE RUNDT OM OS, SOM VI ALLE SKAL PASSE PÅ.

SÅ HUSK DET NU…….. NED MED FARTEN.


Formand.                                          Dirigent                                             Referent


Haslev den.                                       Haslev den.                                      Referent den.      


_____________________                   ______________________                  _______________________


 


